

Brytor International celebrates its 60th anniversary with the inauguration of 7 new branches in 2024

January 11, 2024

Brytor International, founded in 1964 in Toronto and a true pioneer in international moving in Canada, celebrates its 60th anniversary with significant expansion. The company has played a crucial role in the evolution of the moving industry over the past six decades. Do you know the origin of the name Brytor? The two founders, Bryan and Victor, had the clever idea of merging their first names to create the distinctive name Bry-Tor.

This new year of 2024 represents a major milestone in Brytor's history, signaling the launch of an ambitious expansion project. Following the success of the recent opening of the Seattle branch, the company is set to establish 7 new branches in the western United States. These branches will be established throughout the year in key cities, thereby strengthening the company's presence in the region. San Francisco, Los Angeles, Fresno, and San Diego in California, as well as Portland in Oregon and Boise in Idaho, will host the new branches, positioning Brytor closer to its clientele in these states.



From the majestic Pacific Northwest to the dynamic South, these new branches will connect the western United States, greatly facilitating international moves, particularly towards Asia and Oceania, long-distance journeys, and cross-border moves with Canada and Mexico. By bringing Brytor's services closer to its clients, the company reinforces its commitment to operational excellence and optimal customer satisfaction.

Brytor International remains true to its core values while embracing the necessary innovation to thrive in an ever-changing industry. As the company celebrates these 60 years of success, it looks to the future, ready to take on new challenges and continue its mission of excellence in international moving.

Brytor International célèbre ses 60 ans avec l'inauguration de 7 nouvelles filiales en 2024

11 janvier 2024

Brytor International, établi à Toronto en 1964 et véritable précurseur du déménagement international au Canada, célèbre son 60e anniversaire marqué par une expansion significative. L'entreprise a joué un rôle essentiel dans l'évolution du secteur du déménagement au cours des six dernières décennies. Connaissez-vous l'origine du nom Brytor ? Les deux fondateurs, Bryan et Victor, ont eu la brillante idée de fusionner leurs prénoms pour créer le nom distinctif de Bry-Tor.

Cette nouvelle année 2024 représente un jalon majeur dans l'histoire de Brytor, marquant le lancement d'un ambitieux projet d'expansion. Après le succès de l'ouverture récente de la branche de Seattle, la société s'apprête à établir 7 nouvelles filiales dans l'ouest des États-Unis. Ces succursales seront implantées tout au long de l'année dans des villes clés, consolidant ainsi la présence de l'entreprise dans la région. San Francisco, Los Angeles, Fresno et San Diego en Californie, ainsi que Portland en Oregon et Boise en Idaho, accueilleront les nouvelles filiales, positionnant Brytor au plus près de sa clientèle dans ces États.



Du majestueux nord-ouest du Pacifique au sud dynamique, ces nouvelles succursales relieront l'ouest des États-Unis, facilitant grandement les déménagements internationaux, notamment vers l'Asie et l'Océanie, les trajets longue distance et les déménagements transfrontaliers avec le Canada et le Mexique. En rapprochant les services de Brytor de ses clients, l'entreprise renforce son engagement envers une excellence opérationnelle et une satisfaction client optimale.

Brytor International demeure fidèle à ses valeurs fondamentales tout en embrassant l'innovation nécessaire pour prospérer dans un secteur en constante évolution. Alors que l'entreprise célèbre ces 60 années de succès, elle se tourne vers l'avenir, prête à relever de nouveaux défis et à poursuivre sa mission d'excellence dans le déménagement international.
